
Møn Bordtennisklub

Referat af ordinær generalforsamling i Møns Bordtennisklub i svømmehallens 
klublokale. Tirsdag den 25. februar 2025 kl. 19.00

Dagsorden:
1) Valg af dirigent, referent og stemmetællere,
2) Formandens beretning
3) Kassereren fremlægger det reviderede regnskab og budgetoverslag for det 

kommende år.
4) Indkomne forslag
5) Valg af bestyrelse
6) Valg af suppleanter
7) Valg af revisor
8) Eventuelt

Ad1) Velkomst ved formand Steen, der fortalte at mødet var henlagt til 
svømmehallen pga. “gratis leje”. Lars Erik Nielsen blev udpeget som dirigent, Else 
Iversen som referent og Åse og Tove som stemmetællere. Dirigenten takkede for 
valget og gav mulighed for at alle kunne nå at få kaffe inden beretningen. 
Konstaterede, at indkaldelse til generalforsamlingen er foregået efter regler og 
tidsfrister.

Ad 2) Formanden omtalte de nys afholdte kurser, som flere har haft godt udbytte af. 
Nævnte desuden det kommende kompetancekursus som afholdes snarest.
Klubben deltager desuden i åbent hus-arrangementer for børn, Bestyrelsen har 
besluttet, at der kan optages passive medlemmer for 100 kr. årligt. Klubben sørger 
løbende for indkøb af trøjer. Formanden har fået en børneattest af politiet. Der er nu 
tæt ved 70 medlemmer og de hidtidige haltider fastholdes. Allan takkes for at 
arrangere turneringer på bedste vis, og Finn fik en stor tak for sin praktiske indsats 
for klubben. Peter Bløcher takkes for hjemmeside og revisor Stig for indsatsen. Allan 
fik en særlig tak for indsatsen som kasserer, der er fin økonomi i klubben.
Beretningen blev godkendt af forsamlingen.

Ad 3) Kassereren udleverede regnskabet for 2024 og redegjorde for at folk er meget 
hurtige til at indbetale kontingenter. Overtog en kassebeholdning på 12.000 kr., ca. og 
afleverer godt 70.000 kr. Forventer, at der kommer ret store udgifter i det kommende 
år, bl.a. ny Robot!
Formanden oplyste herunder, at der søges diverse fonde til formålet- Bl.a. 
fanefjordfonden.

Ad) 4 Ingen indkomne forslag.



Ad 5) Steen Bruhns, formand på valg. Indstillet på genvalg for 2 år. VALGT.
          Kasserer Allan Johansen ønsker at udtræde efter 1 år
          Bestyrelsen foreslår Stig Eriksson, som vælges for 1 år. VALGT

Petur Carbel er på valg, da han overtog pladsen efter Birger, som     havde 
siddet 1 år, indstillet på genvalg for 2 år. VALGT

          Lars Erik Nielsen, sekretær på valg. Ønsker genvalg for 2 år. VALGT
          Hanne Alexander er ikke på valg.
  
Ad 6) Jens Aasted, indstillet på genvalg for 1 år - VALGT
          Else Iversen, indstillet på genvalg for 1 år - VALGT

Ad 7) Valg af revisor. P.t. vakant. Per Kristensen blev VALGT.

8) Tak til Allan for de fine turneringer og til alle medlemmer for en god sæson fra 
Kim Leider Olsen. Nævnte at nye medlemmer, bl.a. hans kone føler sig meget 
velkommen. 
Kl. 19.22 blev generalforsamlingen afsluttet. Dirigenten takkede for god ro og orden.
  


